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شماره

صفحه

روزنامه

فاز  افتتاح  آیین  در  رئیسی  ابراهیم  سید  ایسنا،  از  نقل  به  »تابناک«  گزارش  به 
نخست تصفیه خانه و آبرسانی به شهرهای بم و بروات، تصفیه خانه سیرجان و ۱۵ 
پروژه برق رسانی استان کرمان اظهار کرد: همه ما در حال امتحان هستیم و یکی 
رفع  و  گره گشایی  کند،  بندگی  را  خداوند  کسی  آنکه  برای  مهم  عرصه های  از 
باید  نیز برای مسئولین فراهم است و مسئولین  مشکلات مردم بوده و این زمینه 
بدانند امروز توجه کردن به مشکلات مردم؛ امری کلیدی برای این دنیا و آخرتشان 
سردار  مجاهدت های  همه  نمود  و  نماد  مردم  به  خدمت  اینکه  بیان  با  است.وی 

حاج قاسم سلیمانی و شهدای دیگر بوده است افزود: مسئولین باید مانند شب های 
عملیات در دوران دفاع مقدس؛ عقب ماندگی ها را جبران کنند. اگر روحیه جهادی 
نباشد مشکلات رفع نخواهد شد. مشکلاتی در حوزه آبی داشتیم که می شد سال ها 

قبل با کار جهادی آنها را رفع نمود.
وی افزود: برخی از کارها اگر به صورت عادی بخواهند انجام شود، سال ها طول 
می کشد تا به سرانجامی برسند اما اگر کار جهادی انجام دهیم سایر پروژه ها نیز در 

کمترین زمان ممکن به بهره برداری می رسند.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 

استان فارس:

 آماده همکاری های مشترک 
در حوزه صادرات با موسسه واکسن سازی 

رازی شیراز هستیم

سرپرست سازمان عمران و بازآفرینی شهری 

شهرداری شیراز خبر داد؛

بزرگراه شهید استوار بر ریل سازندگی

رئیسی: 

رئیس فدراسیون فوتبال گفت،  اگر 
نمی شد،  اعلام  قرارداد  سقف  قانون 
به  می شد.  ورشکستگی  دچار  لیگ 
امنیت ملی ورود  گفته تاج شورای 
تصویب  را  ورزشگاه ها  به  بانوان 
کرده و کارگروهی برای آن تعیین 
نحوه  درباره  تصمیم گیری  که  شده 

اجرا را بر عهده دارد.
به گزارش ایسنا و به نقل از سایت 
فدراسیون فوتبال، مهدی تاج درباره 
عراق  با  همکاری  تفاهم  امضای 
عراق  با  تفاهم نامه ای  کرد:  اظهار 
و  ماست  نفع  به  که  کرده ایم  امضا 
اردوهای بیشتری را در آنجا برگزار 
و  کرمانشاه  در  نیز  آنها  می کنیم. 
می کنند.  پیدا  حضور  خوزستان 
امضای  حال  در  این  بر  علاوه 
زیرا  عربستانیم،  با  مهمی  تفاهم نامه 

ما دو قدرت فوتبالی آسیا هستیم.
فوتبال  باشگاه های  درباره  تاج 
توضیح داد: سقف بودجه قراردادها 
را تعیین خواهیم کرد. اگر این کار 
آینده  تا سال  بودیم  مجبور  نمی شد 

بگوییم  و  کنیم  ورشکستگی  اعلام 
به  ولی  زیان آورند  باشگاه ها  همه 

دنبال ساماندهی هستیم.
او با تقدیر از آغاز به فعالیت کانال 
ویژه ورزش بانوان در زیرمجموعه 
بانوان  حضور  درباره  ورزش  رادیو 
بانوان  ورود  ورزشگاه ها گفت:  در 
امنیت  شورای  داشت.  خواهیم  را 
را  موضوع  این  خوشبختانه  ملی 
تصویب کرده و کارگروهی برای 
تصمیم گیری  که  شده  تعیین  آن 
عهده  بر  را  اجرا  نحوه   درباره 

دارد.
و  ورزش  وزارت  کشور،  وزارت 
دو  و  فوتبال  فدراسیون  جوانان، 
چگونگی  برای  اطلاعاتی  دستگاه 

ورود بانوان برنامه ریزی می کنند.
تاج افزود: آمدن و نیامدن آنها دیگر 
مطرح نیست. در ورزشگاه هایی مثل 
و  آهن  ذوب  سپاهان،  گهر،  گل 
غدیر اهواز که مناسب است بانوان 
حضور پیدا خواهند کرد. ورزشگاه 

آزادی هم باید آماده شود.

تاج رئیس فدراسیون فوتبال: 

شورای عالی امنیت ملی ورود زنان
 به ورزشگاه های فوتبال را تصویب کرد

صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
فارس  استان  کشاورزی  و  معادن 
به  مشترک  همکاری های  آماده  از 
موسسه  با  صادرات  حوزه  در  ویژه 
اتاق  و  شیراز  رازی  واکسن سازی 

بازرگانی فارس هستیم.
از  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
روابط عمومی اتاق بازرگانی فارس، 
با  دیدار  در  حمیدیان  محمدصادق 
واکسن  تحقیقات  موسسه  رئیس 
کشور  جنوب  رازی  سازی  سرم  و 
این  تولیدات  کرد:  بیان  شیراز  در 
موسسه به ویژه در حوزه واکسن های 
بسیار  کیفیت  از  انسانی  و  دامی 
بالایی برخوردار است که در بحث 
گواهینامه های  اخذ  با  باید  صادرات 
صادراتی  امور  انجام  المللی  بین 

کالاهای مذکور تسهیل شود.
وی با بیان اینکه موسسه سرم سازی 
تولیدی  گسترده  فعالیت های  رازی 
مجموعه  این  که  دارد  تحقیقاتی  و 
صادراتی  بازارهای  ایجاد  ظرفیت 
جدید را دارد افزود: تبادل همکاری، 
به  شدن  مطرح  و  نامه  تفاهم  انعقاد 
دارای  علمی  مرجع  یک  عنوان 
گواهینامه بین المللی می تواند کمک 
شایانی به توسعه صادرات محصولات 

دانش بنیان این مجموعه دارد.
همچنین  داشت:  اظهار  حمیدیان 
حوزه  در  بزرگی  مصرف  مراکز 
تولیدات و محصولات موسسه رازی 
در استان فارس وجود دارد که این 
تولیدی  واحدهای  با  بتواند  موسسه 

می توان  کند  برقرار  ارتباط  استان 
در حوزه تأمین نهاده های مورد نیاز 
و  صادرات  دامپروری،  واحدهای 
ارزآوری اقدامات خوبی انجام شود.

رئیس اتاق بازرگانی فارس در بخش 
به  اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری 
در  تکنولوژی  و  فنی  دانش  تولید 
با  کرد:  اضافه  شیراز  رازی  موسسه 
است  نیاز  پیشرفت  و  توسعه  هدف 
پردازی  ایده  حوزه  در  موسسه  این 
و  ساز  با  و  بردارد  فراتری  قدم های 
کار مشخص از ایده پردازان حمایت 
سطح  در  خوبی  ایده های  که  کند 
دانش  شرکت های  ویژه  به  اجتماع 
موسسه  که  دارد  وجود  استان  بنیان 
رازی می تواند آنها را به مرحله بلوغ 

و شکوفایی برساند.
وی با اعلام آمادگی جهت همکاری 
این  خوب  دستاوردهای  معرفی  و 
مرکز ادامه داد: ما در اتاق بازرگانی 
جهت  در  همکاری  آمادگی  فارس 
با حضور  جلسه  برگزاری  و  معرفی 
صادرکنندگان  تولیدکنندگان، 
در  استان،  فن آور  واحدهای  و 
محصولات،  تجاری سازی  جهت 
با  ارتباط  فنی،  دانش  تجاری سازی 
هیئت های تجاری خارجی، برگزاری 
تور بازدید با حضور فعالان اقتصادی 
نامه  تفاهم  انعقاد  سرمایه گذاران،  و 
دیگر  کشورهای  در  همتایان  با 
بستر  می کنیم  تلاش  که  داریم  را 
ارزآوری  و  صادرات  برای  مناسبی 

تولیدات این موسسه ایجاد شود.
در  امروزه  داشت:  عنوان  حمیدیان 
شرکت های  بخش ها  از  بسیاری 
در  ما  و  دارند  ایده  ما  بنیان  دانش 
پل  می توانیم  فارس  بازرگانی  اتاق 
تولید  و  تجاری سازی  برای  ارتباطی 
رازی  موسسه  و  این شرکت ها  ایده 

شیراز باشیم.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز 

مطرح کرد؛

اقدامات ویژه سازمان مدیریت پسماند 
برای جمع آوری و نظافت محل های 

ذبح دام در شیراز

پسماند  مدیریت  سازمان  رئیس 
ویژه  اقدامات  از   شیراز  شهرداری 
و  جمع آوری  برای  سازمان  این 
سطح  در  دام  ذبح  محل های  نظافت 

شهر شیراز خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
امور ارتباطات و آموزش شهروندی 
شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان 
درخصوص  خوشبخت  شیراز 
پسماند  مدیریت  سازمان  اقدامات 
در روز عید قربان اظهار داشت: این 
پاکیزگی  و  نظافت  جهت  سازمان 
سطح شهر و محل های مشخص شده 
ساماندهی  سازمان  توسط  دام  ذبح 
فرآورده های  و  شهری  مشاغل 
استقرار  بر  علاوه  کشاورزی 

اجرایی  مدیران  و  کارشناسان 
به  مجهز  پاکبان  نفر   60 سازمان، 
 30 نصب  فردی،  حفاظت  وسایل 
عدد مخزن 660 لیتری، ۱۱ خودرو 
دستگاه   ۱۵ همراه  به  پسماند  حمل 
تانکر و واترجت جهت شستشو در 
مشغول  فعالیت  به  کاری  شیفت   2
شدند.وی ادامه داد: به منظور تخلیه 
هر چه سریعتر این سطل ها علاوه بر 
موجود  پسماند  حمل  خودرو  یازده 
خودرو  دستگاه  دو  منطقه،  هر  در 
سیم  بی  به  مجهز  پسماند  حمل 
انتقال  که  بود  شده  گرفته  نظر  در 
هر  دام  ذبح  از  حاصل  پسماندهای 
مهندسی  دفن  به سایت  چه سریعتر 

و بهداشتی انتقال داده شود.

فارس  حرفه ای  و  فنی  مدیرکل 
با  مهارت،  تابستانه  طرح  گفت: 
معطوف  فعالیت های  توسعه  هدف 
در  تیرماه   ۱۵ از  افزایی،  مهارت  به 
نیمه  تا  و  شد  خواهد  آغاز  فارس 

شهریور ادامه دارد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  فنی  کل  اداره  عمومی  روابط 
گفت:  کیانی  رهام  فارس  حرفه ای 
تفاهمنامه  یک  قالب  در  طرح  این 
قرار  کار  دستور  در  ملی،  چندجانبه 

گرفته و اجرایی خواهد شد.
حرفه ای  و  فنی  اینکه،  بیان  با  وی 
و  صدا  تعاون،  وزارت  کشور، 
سازندگی  بسیج  امداد،  کمیته  سیما، 
تفاهمنامه  طرفین  آزاد،  دانشگاه  و 
شمار  به  مهارت،  تابستانه  طرح 
سه  طرح  یک  این  گفت:  می روند، 
ساله و نقطه شروع آن تابستان امسال 

است.
را  طرح  این  اهداف  از  یکی  او 
ایفای نقش مؤثر در هدایت شغلی و 
تحصیلی نوجوانان دانش آموز دانست 
از  مهارت،  تابستانه  طرح  گفت:  و 

۱۵ تیرماه همزمان با سراسر کشور 
 ۱۵ تا  و  می شود  اجرایی  فارس  در 

شهریورماه ادامه خواهد داشت.
هدف  با  طرح  این  گفت:  کیایی 
ایفای نقش مؤثر در هدایت شغلی و 
تحصیلی کودکان و نوجوانان دانش 
ظرفیت های  از  بهره مندی  با  آموز 
در  متولی  سازمان های  متقابل 
آموزی،  مهارت  افزایش  راستای 
توانمندسازی  آموزشی،  عدالت 
علمی  سرمایه گذاری  اقتصادی، 
خدمات  کیفی  و  کمی  توسعه  و 
گروه های مخاطب با تاکید بر دانش 
اجرا  استان  در  بضاعت   آموزان کم 

می شود.
فارس  حرفه ای  و  فنی  مدیرکل 
این  هدف  جامعه  کرد:  خاطرنشان 
اجرایی  رایگان  شکل  به  که  طرح 
و  دانش آموزان  همه  می شود، 
کودکان و نوجوانان گروه سنی ۱2 
تا ۱۸ سال هستند و سنین ۱2 تا ۱۵ 
ساله ها با عنوان مهارت آموز و ۱۵ تا 
۱۸ ساله ها با عنوان کارآموز، جذب 

خواهند شد.

مدیرکل فنی و حرفه ای فارس خبر داد؛

آغاز طرح تابستانه از ۱۵ تیرماه جاری
 در فارس 

حسین راغفر: این آرزوها عمدتاً نیز جامع اند. مثلًا 2 هزار پروژه تعریف 
اینکه  ندارند. ضمن  پول  نیز  آن  عدد   20 برای  که  حالی  در  می کنند 
اولویت این برنامه ها وقتی که با محدودیت های بودجه ای مواجه می شوند 
بهم می خورد. به نوعی مشخص نیست که کدامیک باید اول اجرا شوند 
و در یک آشفتگی به پایان می رسند. برنامه هفتم جهت گیری مشخصی 
دارد و یک برنامه کاملًا نئولیبرالی است. این برنامه همه مسئولیت های 
اجتماعی حاکمیت در قانون اساسی را به بخش خصوصی واگذار کرده 

است.
مشخصی  جهت گیری  هفتم  برنامه  می گوید  اقتصاددان  راغفر،  حسین 
دارد و یک برنامه کاملًا نئولیبرالی است. این برنامه همه مسئولیت های 
اجتماعی حاکمیت در قانون اساسی را به بخش خصوصی واگذار کرده 

است. 
حسین راغفر، اقتصاددان در گفت و گو با انتخاب درباره علل اساسی 
شکست برنامه های توسعه گفت: برنامه های توسعه قبل از انقلاب، عمدتاً 
عمرانی بود و ادعای توسعه نداشت. برنامه های بعد از انقلاب مجموعه ای 
به  نیستند،  متصور  برای آن  دقیقی  مالی  منابع  اما هیچ  از آرزوهاست، 
همین دلیل عملًا بسیاری از آن برنامه ها شکست می خورند. برنامه ها در 
عمده موارد به اهداف مدنظر خود دست نمی یابند. این آرزوها عمدتاً 
برای 20  تعریف می کنند در حالیکه  پروژه  مثلًا 2 هزار  نیز جامع اند. 
عدد آن نیز پول ندارند. ضمن اینکه اولویت این برنامه ها وقتی که با 
محدودیت های بودجه ای مواجه می شوند بهم می خورد. به نوعی مشخص 
پایان  به  اجرا شوند و در یک آشفتگی  اول  باید  نیست که کدامیک 

می رسند.
 وی درباره ماهیت اقتصادی و جهت گیری برنامه هفتم اظهار داشت: 
نئولیبرالی  برنامه کاملًا  برنامه هفتم جهت گیری مشخصی دارد و یک 
است. این برنامه همه مسئولیت های اجتماعی حاکمیت در قانون اساسی 
را به بخش خصوصی واگذار کرده است. البته شش برنامه گذشته نیز 
همینطور بود منتهی اتفاقی که الان افتاده این است که به طور مشخص 
مانند  واژه هایی  با  قبل  برنامه های  در  است.  شده  بیان  موضوع  این 
برنامه  این  می زدند.  دور  را  مسئله  اجتماعی  عدالت  و  انسانی  کرامت 
اصل قضیه  نیست و  نیروی کار کاره ای  بیان می کند که  به صراحت 
دست کارفرماست. نیروی کاری که فارغ التحصیل می شود باید با نصف 

حداقل حقوق استخدام شود و عملًا ترغیب نیروی کار به مهاجرت از 
کشور است.

اغتشاش  دچار  اجتماعی  تأمین  صندوق های  مورد  در  داد:  ادامه  راغفر 
مفهومی هستند. این صندوق ها حساب های فردی محسوب می شود، یعنی 
هر کسی در هرکجا شاغل است، بخشی از حقوق اش را در یک حساب 
شخصی نگه می دارد و با سرمایه گذاری قرار است افزایش ارزش پیدا 

کند تا بعداً حقوق بازنشستگی بگیرد. 
درحالیکه در برنامه هفتم برای این موضوع مالیات تعریف کرده اند که 

اصلًا به آن تعلق نمی گیرد.
 وی افزود: در این برنامه اصلًا به صنعت اشاره نشده است. مشکلات 
دیگری نیز وجود دارد و هدف آن واگذاری است. مثلًا در مورد آموزش 
عالی آنچه مطرح شده است باعث خصوصی شدن کامل آموزش عالی 
خواهد شد، یعنی همه کسانیکه به دانشگاه می روند، باید پول بدهند. این 
خالیست  دانشگاه ها  در  میلیون صندلی   ۱.۵ که  فعلی  شرایط  در  مسئله 
نداشته  تحصیل  به  علاقه ای  جامعه  از  زیادی  بخش  می شود   باعث 

باشند. 
مسئله اساسی این است که برنامه هفتم همه چیز را به بازار واگذار کرده، 

اما این کار اصلًا برنامه نمی خواهد.
 راغفر گفت: نتایج این برنامه ها بحران های امروز اقتصاد ایران است. 
بعد از جنگ این فرم از سیاست های اقتصادی حاکم شد و به شکل یک 
تفکر واحد در حال اجراست. مهم نیست چه کسانی آن را نوشته اند مهم 
این است که چه کسانی سفارش آن را داده اند تا نوشته شود. شش برنامه 

گذشته از یک آبشخور سرچشمه می گیرند.

حسین راغفر اقتصاددان: 

اینبرنامهعملانیرویکاررابهمهاجرتازکشورترغیبمیکند

۲هزارپروژهتعریفمیکننددرحالیکهبرای۲۰پروژهآنهمپولندارند

در  تعطیلی  نیمه  یا  تعطیل  پروژه  هیچ  کرد:  تصریح  شیراز  شهردار 
شهرداری شیراز وجود ندارد و همه ارکان شهرداری شیراز با اهتمام و 

یکدلی در خدمت شهروندان هستند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
شهر،  اسلامی  شورای  اعضای  جمعی  همراهی  با  اسدی  محمدحسن 
معاونین، رؤسای سازمان ها و مدیران کل این کلان شهر  از پنج پروژه 

عمرانی، خدماتی و سرمایه گذاری بازدید کرد.
سعدی  پایانه  و  سعدی  فهندژ  عزت اله  حاج  مرحوم  متری   ۳۰ دوم  فاز 
بودند که شهردار کلان شهر شیراز  مدیریت شهری  نخستین مقصدهای 
در این راستا اظهار کرد: فاز اول این پروژه با توجه به محدودیت عرض 
معابر و کوچه های شهرک سعدی، در اسفندماه سال گذشته بین آرامگاه 

سعدی و ۴۵ متری فشارقوی بعد از تونل به بهره برداری رسید.
به گفته این مقام ارشد مدیریت شهری کلان شهر شیراز؛ در فاز دوم باید 
پیاده روهای آن، فضاسازی شوند که در مسیر این پیاده روها، ستون های 
متعدد برق وجود دارد که برچیده و ساماندهی می شوند. اسدی به اتخاذ 

تصمیمات راهبردی در این مورد تأکید کرد.
اسدی عنوان کرد: برای اتمام این پروژه، هم نیاز به کار عمرانی و هم 

تملکی وجود دارد که تصمیمات لازم در این مورد اتخاذ شد.
و  ترافیک  حمل ونقل،  کمیسیون  نایب رئیس  رحیمی  کیانی  مصطفی   
عمران شورای اسلامی شهر شیراز نیز  پروژه محور مرحوم حاج عزت اله 

فهندژ سعدی را پروژه ای فاخر و ارزشمند دانست.
و  محدوده  پیرامون  که  حوزه ای  در  پروژه  این  کرد:  تصریح  وی 
این  به  و  است  و کارآمد  اثربخش  بسیار  بود،  فرصت های گردشگری 

منطقه عموماً کمتر برخوردار، ارزش افزایی مؤثری ایجاد کرده است..
او درباره پایانه سعدی نیز اظهار کرد: بر حسب نیازی که در شهرک 
انجام  بازدیدی  دارد،  وجود  مسافربری  پایانه  یک  احداث  برای  سعدی 
شد و مستحدثاتی از قبل وجود داشت که نیاز بود تصمیمات کلان در 
آن انجام شود تا هرچه سریع تر این فرصت را به فعل درآورده و تقدیم 

مردم کنیم.
اسلامی  شورای  عمران  و  ترافیک  حمل ونقل،  کمیسیون  نایب رئیس 
شهر شیراز گفت: نیاز بود تملکاتی در این منطقه اتفاق بیافتد و درواقع 
تسهیلگری و بازنگری طراحی ها انجام و تصمیمات همسو با پروژه انجام 
شود که با درایت همکاران در حوزه مدیریت شهری این اتفاق انجام و 

به زودی شاهد خدمت رسانی به شهروندان خواهیم بود.
عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه ۳ شهرداری نیز درباره 
این  کرد:  اظهار  سعدی  فهندژ  عزت اله  حاج  مرحوم  متری   ۳۰ پروژه 
پروژه باعث گشایش بسیار خوبی در این منطقه شده است، به خصوص 
مردم  برای  زیبایی  فضای  یک  ادامه  در  و  آن  شدن  سنگ فرش  اینکه 
شهرک سعدی ایجاد و این مسیر از جنب آرامگاه سعدی به بولوار شهید 

وفایی متصل خواهد شد.
محمدرضا هاجری با اشاره به بازدید پایانه سعدی به رکود چندین ساله 
این پروژه و هزینه هایی که برای تملک و ساخت این پروژه انجام شده، 
اشاره و اظهار امیدواری کرد: این موضوع سریع تر به سرانجام رسیده و 
حمل ونقل مربوط به خرامه و مرودشت از طریق زیباشهر و جاده خرامه، 

انجام و تردد در سطح شهر کاسته شود.
سخنگوی شورای اسلامی شهر شیراز بیان کرد: طراحی خروجی شهرک 
سعدی و اتصال آن به جاده خرامه، اقدامی مناسب است که یک طرف 
به زیباشهر و طرف دیگر به خرامه خواهد بود و تصادف در این جاده و 

محور به حداقل خواهد رسید.

 

حاضر  حال  در  داد:  ادامه  شیراز   ۳ منطقه  شهردار  شهریاری  غلامرضا 
قطعاً  و  است  اجرا  دست  در  محور  این  جداره های  زیباسازی  عملیات 
و  مبلمان شهری  نما،  احداث چندین آب  نظیر  دیگر طرح ها  اجرای  با 
فضای سبز در طول این مسیر، شهروندان شیرازی و گردشگران داخلی و 
خارجی ضمن مشاهده فضایی مطلوب و زیبا در اطراف آرامگاه سعدی 

مراجعه بیشتری به این مکان تاریخی فرهنگی خواهند داشت.
او همچنین بر ضرورت احداث ۴۵ متری انتهای خیابان نارنجستان اشاره 
در  و  شهر  حریم  در  مسیر  از  بخش  این  اینکه  باوجود  گفت:  و  کرد 
رفاه و آسایش  زمینه  فراهم کردن  منظور  به  اما  است،  راه  اداره  حوزه 
شهروندان و ارائه خدمات مطلوب به آنها، شهرداری منطقه ۳ در تلاش 
برای تعریض این مسیر و احداث ۴۵ متری انتهای خیابان نارنجستان به 

سمت جاده خرامه است.
شهردار منطقه ۳ شیراز افزود: در این راستا تملک هایی انجام و همچنان 
این  این است ظرف یکسال آینده  بر  انجام است و تلاشمان  در دست 
شهروندان  راحت  دسترسی  آن  تعریض  با  تا  کنیم  بازگشایی  را  مسیر 
خصوصاً شهروندان شهرک سعدی به محور اصلی جاده خرامه فراهم شود.
نارنجستان  خیابان  انتهای  پایانه  تکمیلی  عملیات  به  همچنین  شهریاری 
اشاره و اظهار کرد: پس از سال ها توقف در عملیات اجرایی این پایانه، با 
درایت و توجه شهردار شیراز عملیات اجرایی این پروژه آغاز شده است 

و به زودی به بهره برداری می رسد.
مدیریت شهری کلان شهر شیراز در ادامه بازدید عیدانه، به بازار بزرگ 
پروتئین در خیابان کارگر رفته و از نزدیک این بازار را مورد بازدید 

قرار دادند.
مواد  عرضه کننده  صنوف  ساماندهی  برای  بازار  این  گفت:  اسدی 

پروتئینی، صیفی و لبنی هست.
نظیر  رفاهی  پروتئین، خدمات  بازار  بر  پروژه علاوه  این  بیان کرد:  او 
رستوران، پارکینگ و شهربازی نیز دارد که امید است در چند ماه آینده 

به بهره برداری برسد.
شهردار کلان شهر شیراز در این راستا اظهار کرد: دستگاه حفار کار خود 
را آغاز کرده و تلاشمان را انجام می دهیم تا این پروژه ها تا پایان سال 

آینده به بهره برداری و افتتاح برسند.
اسدی با بیان اینکه در پروژه های عمرانی با موانع متعددی مواجه هستیم، 
فیبر  فاضلاب،  برق،  تأسیسات،  جابجایی  مالی،  مسائل  بر  علاوه  گفت: 
نوری، گاز، مخابرات و تملک املاک در مسیر را نیز داریم که شهرداری 
این  افتتاح  و  بهره برداری  به  مصمم  موانع،  و  مسائل  این  همه  وجود  با 

پروژه ها یکی پس از دیگری است.
این مقام ارشد مدیریت شهری کلان شهر شیراز تصریح کرد: هیچ پروژه 
ارکان  همه  و  ندارد  وجود  شیراز  شهرداری  در  تعطیلی  نیمه  یا  تعطیل 

شهرداری شیراز با اهتمام و یکدلی در خدمت شهروندان هستند.

شهردار کلان شهر شیراز:


